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Kraj godine uvijek je prilika za osvrt na ostvarene rezultate, ali i za najavu planova za 

onu nadolazeću. No, s obzirom na tešku situaciju u kojoj se Hrvatska trenutno nalazi, 

jedino što je prikladno je pozvati ljude na pridržavanje uputa nadležnih institucija, 

istaknuo je to na današnjoj konferenciji za medije predsjednik Županijske 

organizacije HDZ-a Varaždinske županije Anđelko Stričak. 

Naglasio je kako je iza nas godina puna nedaća, od jučerašnjeg potresa koji je 

pogodio Sisačko-moslavačku županiju, onog proljetnog koji je pogodio grad Zagreb, 

Zagrebačku i Krapinsko-zagorsku županiju, do epidemije koronavirusa s kojom se 

cijeli svijet bori već mjesecima. 

– Stoga najprije svim pogođenima tim nedaćama upućujem izraze sućuti i 

suosjećanja. Vjerujem da su jučerašnje fotografije iz Petrinje, Siska, Gline i okolnih 

sela pogodile sve. Svi smo još pod dojmom tih zastrašujućih vijesti, stoga ćemo se 

jedino surađujući, solidarnošću, vodeći brigu o najpotrebitijima, lakše nositi sa svim 



tim nedaćama – istaknuo je Stričak osvrnuvši se i na značaj vojske u ovim kriznim 

situacijama. 

Podsjetio je da je inicijativa o povratku vojske u Varaždin krenula upravo iz prostorija 

varaždinskog HDZ-a, gdje je prije četiri godine održan sastanak s premijerom kako bi 

se bojna Pume vratila u Varaždin. 

– Naravno da je to našlo razumijevanje i u Vladi, i kod ministra obrane i tadašnje 

vrhovne zapovjednice, predsjednice Republike Hrvatske i ta inicijativa je, hvala Bogu, 

realizirana. Od početka smo tvrdili da je u vojarni u Optujskoj ulici dovoljno prostora i 

za vojsku, i za Sveučilište Sjever, i za civilne udruge. Pokazalo se da smo bili u pravu 

– kazao je Stričak. 

Istaknuo je da sama prisutnost vojske na nekom terenu šalje jednu poruku sigurnosti. 

– Smatram da je dobro da su tu i da su na pomoći građanima, upravo zbog takvih 

kriznih situacija, potresa, požara, poplava i sličnih nepogoda. Između ostalog, i u 

Zagrebu je prva na teren izašla vojska, a jučer smo ih imali prilike vidjeti i u Petrinji, 

Sisku i Glini – završio je predsjednik županijskog HDZ-a. 

 

 



 

 


